
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 24. september 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 384

Daværende justitsminister Morten Bødskov lagde i 2012 op til, at Folketingets kontrolud-

valg kunne få en ”årlig udførlig underretning” om, hvor PET har anvendt civile agenter. Vil

ministeren oplyse, om udvalget siden 2012 har fået en sådan ”årlig udførlig underret-

ning”? Der henvises til artiklen ”Bødskov: Orientering om agenter er nybrud”, fyens.dk

den 22. november 2012. https://www.fyens.dk/indland/Boedskov-Orientering-om-agenter-

er-nybrud/artikel/2199014)

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rosa Lund (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rosa.Lund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Bang Henriksen
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